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Verslag vergadering 
Presidium Drechterland d.d. 

24 

april 
2023 

Aanwezig: (CDA), 

Nm 

(GBD), 
(VVD), 

(ABD (PDL) 

(griffier) 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

M. 

Pijl ( 
ne, ) 

en 
A. 

van 

Langen (griffier 

1. 
Opening 

De voorzitter 
opent 

de 
vergadering 

en heet iedereen welkom. 

2. 

Verslag vergadering 

27 maart 
2023; 

Het 
verslag 

wordt 
overeenkomstig 

de 
notulering vastgesteld. 

  

3. 

Ingekomen 
stukken en 

mededelingen; 

a. 

Benoeming accountant; 

F3 
licht toe dat er een 

werkgroep 
is 

ingericht 
waarvan 

hij 
deel uitmaakt. 

Er 
is een 

aanbesteding geweest waarover 

hij nog weinig kwijt 
kan 

vanwege Europese 

aanbestedingsregels. 
Wel is men tevreden over de kandidaat die uit de 

procedure 
is 

gekomen. 

Er 

ligt 
een 

geheim 
stuk ter 

inzage bij 
de 

griffie. 
Vanavond staat het 

op 
de raads- 

agenda. 

(geanonimiseerd)

b. Voorzitter Rekenkamercie; 

Ei vertegenwoordigt 
Drechterland eveneens 

bij 
de zoektocht naar een nieuwe 

voorzitter voor de Rekenkamercie. Recent bleek dat de voorzitter die 
vorige 

maand door de 

raad is benoemd wethouder is 
geworden 

in 
den Helder. 

geeft 
aan dat hier 

inmiddels een 

gesprek 
over is 

gevoerd 
met de nieuwe voorzitter. 

Hij 
werkt 80% 

in 
Den 

Helder. 
geeft 

aan dat 80% voor een wethouder toch vaak neerkomt 
op 

meer. 

Om 
die reden is ook 

afgesproken 
dat er over een half 

jaar 
een evaluatie zal komen. De 

Rekenkamercie is enthousiast over de nieuwe voorzitter. De 
griffier geeft 

aan dat 
hij 

in 
mei 

bij 
het 

presidium 
aanschuift voor een 

kennismaking. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

   

  

c. Rekenkameronderzoek 
Energie-armoede; 

De 
griffie 

van Stede Broec 
in 

de 
persoon 

van 

begeleidt 
dit 

traject. 
Het 

vorige 

presidium 
was er een 

vraag 
over het 

budget. 

Er 
is 

budget overgeheveld 
waardoor er nu 

genoeg budget 
is om een extern bureau 

in 
te huren. Het 

budget 
is nu 

1 
euro 

per 
inwoner. 

Wellicht komt er 
in 

de toekomst een verzoek om dit te 
verhogen 

als er meer extern 

onderzoek wordt 
ingezet. 

BMC 
wil 

graag 
online 

in 

gesprek 
met een aantal raadsleden uit Drechterland voor het 

onderzoek naar 

energiearmoede. 
Kunnen de fractievoorzitters inventariseren wie er 

wil 

deelnemen aan een 

dergelijk gesprek? 
Het 

presidium vraagt de 
griffier 

om alle raadsleden 

een 
link 

te sturen voor deelname. Omdat het online is zullen 
op 

die manier 
waarschijnlijk 

de 

meeste 
raadsleden bereikt worden. 

(geanonimiseerd)

d. RTG na technisch 
vragenuurtje 

29 
juni; 

De 
griffier geeft 

aan dat er een technisch 
vragenuurtje 

zal worden 
georganiseerd 

voorafgaand 
aan de 

behandeling 
van de kadernota. Ook voor de 

begroting 
is een 

dergelijk 

vragenuurtje gepland. 
De 

vraag 
aan het 

presidium 
is nu of er ook behoefte is aan een RTG 

op 
dezelfde avond om meer 

beleidsmatige vragen 

te 
kunnen stellen. Dit mede naar 

aanleiding 
van het feit dat Stede Broec naast het 

vragenuurtje 
ook een commissie 

organiseert. 
De 

burgemeester 
vreest dat dit ten koste kan 

gaan 
van de 

behandeling 
van de 

kadernota. Wel denkt 
hij 

dat 
met 

het 
vragenuurtje 

veel technische 
vragen ondervangen 

kunnen worden. Het 
presidium geeft 

aan dat het wel van 

belang 
is dat de stukken dan 

tijdig 

worden 
gestuurd 

dus 10 
dagen voorafgaand 

aan het 
vragenuurtje. 



Laten we afwachten of het 
vragenuurtje bevalt, aldus het 

presidium. 
Indien 

nodig 
kunnen we 

bij 
de 

behandeling 
van de 

begroting alsnog 
besluiten een 

RTG te 

plannen. 

e. 

Verantwoording fractievergoeding; 

Er 
is slechts één 

verantwoording binnengekomen 
aldus de 

griffier. Graag 
aandacht hiervoor. 

f. 
Raadskalender: 

10 mei 

- 

3 
radenbijeenkomst (voorafgaand bijeenkomst werkgroep Omgevingswet) 

12 
mei 

- 

bezoek 
vrijwilligerscentrale (aanmelden bij vrijwilligerscentrale) 

17 
mei 

- 

RRB 
over 

GR-en 

24 
mei- werkbezoek OD 

NHN 

2 

juni 

- 

werkbezoek HVC Heerenveen/Middenmeer 

4. 

Conceptagenda 
RTG 

8 
mei 2023; 

De voorzitter 
verduidelijkt 

de 
agenda. 

Cluster 
1 

- 

Evaluatie vrachtautoverbod Boekert 
Dr. 

Wytemalaan 
en 

Nieuweweg (2023-29); 

Onder 
Voorbehoud; 

-__ 

Aanvullend 
investeringsbudget 

MFA 
Wetswoud 

(2023-25) 

- 

Vaststellen 
bestemmingsplan 

MFA 
Westwoud 

(2023-23) 

-___ 

Actualisatie 
regionale urgentieverordening (2023-26) 

  

Cluster 2 

-__ 

Uitwerking 
motie financiële 

ondersteuning 
huishoudens 

(2023-27) 

-__ 

Benoeming 
leden raad van toezicht 

Openbaar Onderwijs 
Present 

(2023-28) 

Om 

organisatorische 
redenen 

(de 
wethouder kan niet 

op 

2 

plekken tegelijk zijn) begint 

Cluster 
2 
om 21.30 

(of 
zoveel eerder als 

mogelijk). 

Met de 
RTG-agenda 

wordt 
ingestemd 

door het 
presidium. 

5. Inhuur 
(raads) 

Communicatie 
op 

de 
griffie (ter informatie);   

De 
griffier geeft 

aan dat 
op 

de 
griffie 

tot de zomervakantie 
tijdelijk 

wordt 

ingezet. Hij 
is 

afgestudeerd 
Hbo'er cross mediale communicatie. 

Hij gaat 
een onder andere 

een 

communicatieplan opstellen 
voor de raadscommunicatie. 

(geanonimiseerd)

6. 
Termijnkalender: 

De 
termijnkalender 

laat zien dat het 
richting 

de zomer drukker 
gaat 

worden voor de raad. Het 

blijft 
een 

uitdaging 
om meer 

grip op 
de 

termijnkalender 
te 

krijgen, 
aldus de 

griffier, positief 

punt is dat de 
agenda zoetjesaan 

meer wordt 
gevuld. 

Er 
is 

op 
dit 

moment 
een discussie 

gaande 
over een iets 

uitgebreidere termijnkalender, 
dit zal te 

zijner tijd op 
de 

presidium 

agenda terugkomen. 

7. 

Rondvraag. 

De 
griffier 

heeft een 3-tal punten: 

-Kan de 
themabijeenkomst 

over wonen van 5 
juni 

naar 6 
juni op 

verzoek van de 
ambtelijke 

ondersteuning? 
Het 

presidium 
stemt hiermee 

in. 

-De interim-directeur van 
DeS 

eldt dat de 
jaarstukken 

later 
zijn (komt nog bij 

de 

ingekomen stukken). 

dt 

aan dat 
hij 

vindt dat de raden beter hadden moeten 

geïnformeerd 
over het vertrek 

v, 
e directeur van DeSOM. 

-Men is 
bezig 

voor Westfriesland Leader subsidie 
(Europees) 

aan 
te 

vragen, 

eerste 

bijeenkomst op 
19 

april 
was 

in 
het 

gemeentehuis 
van Drechterland aldus de 

griffier 
de 2° is 

op 

8 
mei 

gelijk 
met de RTG dus daar kan 

zij 
niet 

bij aanwezig zijn. 
Het 

traject 
biedt wel 

kansen voor 

plattelandsontwikkeling. 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)



geeft 
aan dat 

hij bij 
de 

vorige 
RTG werd 

afgekapt 
na de eerste 

termijn. 
De 

voorzitter van dienst 
bepaalt 

of er een 
1° 

en 
2° 

termijn 
komt aldus de voorzitter. 

Meestal wordt daar 
soepel 

mee 

omgegaan 
maar er waren veel 

insprekers 
en dus stond er 

tijdsdruk op 
de 

afhandeling 
van de 

agenda. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Er 

volgt 
een discussie over de 

agendering 
van het 

recycletarief 
die 

vanwege 
de beschikbare 

tijd 
niet 

afgerond 
wordt. 

Niets meer aan de orde 
zijnde 

sluit de voorzitter de 
vergadering. 

Aldus 
vastgesteld 

in 
de 

vergadering 
van het Presidium van 22 mei 2023. 

De 
griffier, 

De voorzitter, 

A.van 
Langen 

M. 

Pijl 



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


